



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

### REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 300930104  
Application No.:

[540] 商標：  
Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、  
地址： Fieldstone International Co., Ltd.  
Unit C, 13A/F., (14/F) Gemstar Tower 23 Man Lok  
Applicant's Name, Address: Street Hung Hom, Kowloon HONG KONG

[740/7  
50] 註冊申請人的送達地址： HOGAN LOVELLS  
Applicant's Address for 11TH FLOOR, ONE PACIFIC PLACE,  
Service: 88 QUEENSWAY,  
HONG KONG.

[571] 商標描述： N/A  
Mark Description:

[511] 類別編號： 14, 16, 18, 25, 26, 35  
Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日 12-09-2008  
期：  
Date of Publication of  
Acceptance for  
Registration:

申請人擬刪除類別 14 的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class(es) 14.

申請人擬修訂類別 35 的貨品/服務說明如下：

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35 to read as follows:  
類別 Class 35

Advertising; business management; business administration; office functions; retail, wholesale, distributorship services in relation to paper, paper products, cardboard and goods made from these materials, not included in other classes, printed matter, brochures, notebooks, bookbinding material, photographs, stationery, adhesives for stationery or household purposes, artists' materials, paint brushes, typewriters and office requisites (except furniture), instructional and teaching material (except apparatus), plastic materials for packaging (not included in other classes), printers' type, printing blocks, handbags, bags, leather and imitations of leather, travelling bags, rucksacks, shopping bags, clutch bags, shoulder bags, coin bags, accessory purses, wallets, pouches, perfume pouches made of leather, accessory pouches made of leather, leather shoulder belts, leather belts, leather gloves, leather desk top stationery, and goods made of these materials and not included in other classes, animal skins, hides, trunks, umbrellas, parasols and walking sticks, whips, harness and saddlery, clothing, footwear, headgear, scarves, muffler, shawl, gloves, hair ornaments and accessories for the hair, hair rollers, hair clips, hair barrettes, hair bands and ponytailers, hair curlers, hair curling papers, hair curling pins, hair grips (slides), hair nets,

plaited hair, tresses of hair, false hair, bows for the hair, hair colouring caps, clothing trimmings, woven tapes, ribbons with logo printed.

- 
- [210] 商標申請編號: 301359126  
Application No.:
- [540] 商標: **CLUB PENGUIN**  
Mark:
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: Disney Online Studios Canada Inc.  
1055 West Georgia Street, Vancouver BC V6E 3R3,  
Applicant's Name, Address: CANADA
- [740/750] 註冊申請人的送達地址: BAKER & MCKENZIE  
Applicant's Address for Service: 14th Floor  
Hutchison House  
10 Harcourt Road  
HONG KONG
- [571] 商標描述: N/A  
Mark Description:
- [511] 類別編號: 41  
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日期: 29-10-2010  
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 41 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 41 to read as follows:

類別 Class 41

Rental of motion picture films; rental of television and radio programs; rental of sound and video recordings; entertainment information; provision of entertainment news and entertainment information via a global communication network, computer networks and on-line from computer databases of the Internet; amusement park and theme park services; entertainment services rendered in or relating to theme parks; entertainer services; online game services; sporting and cultural activities, all of the above services excluding the production, publishing, presentation, provision, distribution, or rental of print, electronic, audio and video interactive and non-interactive books.

- 
- [210] 商標申請編號: 301712439  
Application No.:

- [540] **商標:**  
**Mark:**
- 
- [730] **註冊申請人姓名/名稱、**  
**地址:**  
**Applicant's Name, Address:** 傳盛發展有限公司  
香港 灣仔告士打道 51-57 號 東亞銀行港灣中心 23 樓 1B 室
- [740/7  
50] **註冊申請人的送達地址:**  
**Applicant's Address for**  
**Service:** 中港專業會計稅務秘書服務公司  
香港  
九龍深水埗偉智街 40 號  
白田中心 1 樓 188 室
- [571] **商標描述:**  
**Mark Description:** 不適用
- [511] **類別編號:**  
**Class No.:** 9, 42
- [442] **公布獲接納註冊申請日**  
**期:**  
**Date of Publication of**  
**Acceptance for**  
**Registration:** 29-10-2010

申請人擬修訂類別 42 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 42 to read as follows:  
類別 Class 42

主持電腦網站(網站), 主持電腦網頁, 在網上提供諮詢服務(工業), 在網上提供諮詢服務(科學技術), 多媒體設計, 影像數位化處理, 恢復電腦數據, 恢復電腦資料, 提供互聯網搜索引擎, 提供網站供檢索搜尋, 提供電腦技術服務執行及應用, 替他人創建和維護網站, 替他人創建、主持和保養網站, 替別人創建和維護網站, 為他人提供技術性研究及其顧問, 為他人製作或維護網頁, 網站規劃建置, 網絡服務器的出租, 網絡網頁設計, 網頁設計, 軟件的開發, 軟件設計, 通訊系統及設備工程之規劃設計, 電子程式及資料之資料轉換(非實體性轉換), 電子網絡的安裝, 電子網絡的維修, 電子網絡的設計, 電腦動畫製作, 電腦動畫設計, 電腦技術分析研究, 電腦硬件的設計, 電腦硬件的開發, 電腦硬件諮詢, 電腦硬體租賃, 電腦硬體設備設計, 電腦硬體設備諮詢, 電腦硬體諮詢, 電腦租賃, 電腦程序和資料的資料轉換(非有形轉換), 電腦程序編製, 電腦程式和資料的資料轉換, 電腦程式複製, 電腦程式規劃, 電腦程式設計, 電腦系統分析, 電腦系統設計, 電腦編程, 電腦繪圖, 電腦資料復原, 電腦資料的復原, 電腦軟件保養, 電腦軟件升級, 電腦軟件更新, 電腦軟件的设计, 電腦軟件的開發, 電腦軟件諮詢及電腦軟體出租。